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Protokół nr BR.0012.24.2023 

Posiedzenie Komisji do spraw gospodarki odpadami i utrzymania czystości na terenie Gminy Sulechów 
w dniu 8 września 2023 r. 

 
Posiedzenie rozpoczęto 8 września 2023 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:30 tego samego 

dnia. W posiedzeniu wzięło udział 5 członków Komisji. Obecni: Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak, 
Wiesław Kołakowski, Piotr Miszkiewicz, Radosław Murkowski, Jan Zdzisław Rerus. W posiedzeniu 
uczestniczył także Zastępca Burmistrza Sulechowa Marcin Górzny, oraz mieszkaniec miasta Sulechów. 
Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji do spraw gospodarki odpadami i utrzymania 
czystości na terenie Gminy Sulechów Piotr Miszkiewicz. 
 
1. Otwarcie posiedzenia.  
Przewodniczący stwierdził obecność wszystkich członków komisji, co oznacza prawomocność 
posiedzenia, po czym otworzył je.  
 
2. Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi w Gminie Sulechów. 

Członkowie Komisji zapoznali się z przekazanym przez Gminę Sulechów zestawieniami kosztów 
odbioru i zagospodarowania odpadów komunalnych. 

W nawiązaniu do przekazanych danych Radny Jan Rerus złożył wniosek o obniżenie stawki za 
odbiór odpadów komunalnych z kwoty 37,50 zł na 34 zł. 

Według Radnego Radosława Murkowskiego opierając się na wyliczeniach bardziej zasadna jest 
obniżka stawki do kwoty 35 zł. Radny Radosław Murkowski złożył zatem wniosek o obniżenie stawki za 
odbiór odpadów komunalnych z kwoty 37,50 zł na 35 zł. Radny Jan Rerus przychylając się do wniosku 
Radnego Radosława Murkowskiego wycofał swój wniosek. 

Głosowano wniosek Radnego Radosława Murkowskiego - o obniżenie stawki za odbiór odpadów 
komunalnych z kwoty 37,50 zł na 35 zł. 
Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  
Wyniki imienne: ZA (5) Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak, Wiesław Kołakowski, Piotr Miszkiewicz, 
Radosław Murkowski, Jan Zdzisław Rerus 

Przewodniczący Komisji opierając się na powyższym głosowaniu poinformował, iż przedłoży 
stosowny projekt uchwały zawierający wnioskowaną obniżkę stawki. Nie zgłoszono do tej propozycji 
uwag, lub zastrzeżeń 
 
3. Sprawy różne.  

Głosowano wniosek Radnego Jana Rerusa - w sprawie wyznaczenia przez Gminę Sulechów na 
terenie SuPeKom Sp. z o.o. w Sulechowie miejsca na składowanie elektroodpadów.  
Wyniki głosowania ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  
Wyniki imienne: ZA (5) Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak, Wiesław Kołakowski, Piotr Miszkiewicz, 
Radosław Murkowski, Jan Zdzisław Rerus  
 
4. Zamknięcie posiedzenia.  

Przewodniczący Komisji do spraw gospodarki odpadami i utrzymania czystości na terenie Gminy 

Sulechów Piotr Miszkiewicz stwierdził wykonanie wszystkich punktów porządku, po czym zamknął 

posiedzenie. 
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